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„Nesmieme dovoliť, aby sa do europarlamentu dostali ľudia, ktorí
chcú v Bruseli škodiť Slovensku“

infovojna.bz/article/video-suverenita-nam-svedci-vyhlasil-premier-fico-v-reakcii-na-snahy-fialovej-vlady-zlikvidovat-dobre-vztahy-medzi-
ceskom-a-slovenskom

"Budeme si držet svou pozici. Necítím potřebu měnit charakter mé rétoriky nebo způsob vyjadřování.
Naopak, já se domnívám, že tato suverenita nám svědčí. Konečně se Slovensko nadechlo po těch třech
nebo čtyřech letech, které byly hrozné," řekl slovenský ministerský předseda.
Premiér Robert Fico (Směr-SSD) prohlásil, že necítí potřebu měnit svou rétoriku a že suverenita
Slovensku svědčí. Učinil tak na čtvrteční tiskové konferenci v souvislosti se zahraniční politikou a
rozhodnutím české vlády odložit československé mezivládní konzultace. Zopakoval, že česká vláda bude
na Slovensku kdykoli vítána, a zdůraznil sílu vztahu obou národů.

"Budeme si držet svou pozici. Necítím potřebu měnit charakter mé rétoriky nebo způsob
vyjadřování. Naopak, já se domnívám, že tato suverenita nám svědčí. Konečně se Slovensko
nadechlo po těch třech nebo čtyřech letech, které byly hrozné," řekl premiér . Podtrhl, že vláda
nemůže jen na základě nějaké události měnit postuláty své politiky.

"Chápu že bude tlak, protože velkým zemím se nelíbí, je-li někdo příliš suverénní," dodal Fico s tím,
že si váží všech členských států Evropské unie a nediktuje jim, jak mají postupovat v souvislosti s
Ukrajinou. Podle vlastních slov jen tlumočí, co slovenská strana dělat nebude. Poznamenal také, že se
blíží summit zemí ve Švýcarsku. "Nevíme ještě moc, ale má smysl, pokud na něm nebudou Rusové,
Ukrajinci a Američané? No nemá," podotkl.

Premiér zároveň v souvislosti se zahraniční politikou ocenil zrušení připravované diskuse na nizozemské
ambasádě v ČR . Akci kritizoval. Přirovnal to k situaci, kdy by například on svolal na Slovensku diskusi s
velvyslanci evropských zemí a dvěma bývalými českými politiky, kde by nadávali na českou politickou
scénu. "To je nevídané, neakceptovatelné," prohlásil premiér. Na akci kritizoval i účast Juraje Rizmana
z organizace Post Bellum a bývalého šéfa slovenské diplomacie Rastislava Káčera.

Fico dále na tiskové konferenci oznámil, že Směr-SSD povede do voleb do Evropského parlamentu (EP)
nynější europoslankyně Monika Beňová. Na druhém místě bude místopředseda parlamentu Ľuboš Blaha
a třetí místo kandidátky obsadí Erik Kaliňák. .

"Tohle není žádná hra, abyste si nemysleli, že nastavujeme nějaké známé politické tváře, které
budou na sebe tahat hlasy a pak se vzdají výsledku a zůstanou tam, kde jsou," podotkl Fico.
Deklaroval, že Blaha a Kaliňák se po zvolení do EP vzdají svých mandátů v Národní radě SR a odejdou
do Bruselu.

Na kandidátce Směru-SSD bude i právnička Judita Laššáková, současná europoslankyně Kateřina Roth
Neveďalová či Gabriel Döme. Budou na ní i další kandidáti za jednotlivé kraje, přiblížil Fico.

https://www.infovojna.bz/article/video-suverenita-nam-svedci-vyhlasil-premier-fico-v-reakcii-na-snahy-fialovej-vlady-zlikvidovat-dobre-vztahy-medzi-ceskom-a-slovenskom
https://www.infovojna.bz/article/vojnovi-stvaci-v-e-robia-koordinovany-utok-proti-slovensku-a-jeho-suverennej-zahranicnej-politike
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Od zvolených europoslanců bude očekávat, aby se jasně stavěly k tématu reformy Evropské unie (EU),
pokud jde o návrhy na zefektivnění rozhodování. Pro Směr-SSD bude červenou čarou odebrání práva
veta pro některé členské státy. "Poslanci za Směr-SSD budou jednoznačně opakovat, že jakmile
bude odebráno kterémukoli členskému státu právo veta, tak je to začátek konce EU," konstatoval
Fico.

Deklaroval, že v tématu migrační politiky budou prosazovat, aby žádný nelegální migrant nepřekročil
hranice Slovenska. Nelegální migrace se podle předsedy Směru-SSD musí řešit v zemích, kde vzniká.
Fico poukázal na to, že dalším velkým tématem bude rozšiřování EU. Poslanci za Směr-SSD budou v
tomto případě hlídat, aby na vstup země do Unie nedostávali přednost politická kritéria. V oblasti
společné zemědělské politiky očekává ochranu národně-státních zájmů.

"Považujeme členství Slovenska v EU za úspěšný příběh. Nejsme nadšeni, kdo dnes má v rukou
Evropskou unii, ale projekt EU je správný a velmi dobrý," uvedl Fico. Kampaň chce Směr-SSD
odstartovat 1. května. Zúčastní se jí podle Fica celé vedení Směru-SSD bez ohledu na to, zda někdo
kandiduje do parlamentu, nebo ne.

Více ve videu:

Volby do EP se budou na Slovensku konat v sobotu 8. června. Slováci budou volit 15 europoslanců na
pětileté volební období. Politické strany nebo koalice mohou podávat kandidátní listiny do eurovoleb
nejpozději v neděli (10. 3.).

Zdroj: pravda.sk / info.sk / YouTube

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů činných v trestním
řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky
atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly
naplnit skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové
příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního původu,
příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi
diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.

https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/702225-necitim-potrebu-menit-charakter-svojej-retoriky-suverenita-nam-svedci/
https://www.info.sk/sprava/246869/kandidatku-smerusd-do-volieb-do-europskeho-parlamentu-povedie-benova-nasleduje-blaha/
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Milan Mašcuch2024-03-07 15:35:28
Beňovou volit nebudu, darmo ji, pane premiere, všude cpeš.

Hlodavec IV2024-03-07 16:29:08
Ani já, přesně jak říkáš, ale Judi bych ve Směru věru nehledal, není náhodou na IV pečená
vařená, je to kádr alternativy a najednou Směr?, nějak se nám to zamotává... A Belousovová
kandiduje za Republiku-to jsou věci ...

Hlodavec IV2024-03-07 16:31:56
Co se to tady na Slovensku děje? To mi rozum nebere, tady logika v této společnosti asi
nebude fungovat, tady je všechno na hlavu.

Chu Yo2024-03-07 18:32:16
Kádr to je, ale ne alternativy. Špatné jazyky zmiňují jisté "cibuloviny". V IV se objevila
údajně díky Ľubovi Huďovi. Jednou to myslím zmiňovali v pořadu (koncoroční). Mě to
kandidování nepřekvapilo. Čekal jsem, že po volbách dostane nějaký flek ve Směru. Ne
nadarmo dělala garde skoro při každém hostování směráků v IV. Možná aby ze začátku
při prvních návštěvách Noro neřekl něco, co by nebylo korektní vůči hostům. Osobně ji
volit nebudu, ale přeji jí ve volbách úspěch, po kterém touží.

Milan Mašcuch2024-03-07 18:40:20
Paní Belousovová, jste vlastenka a do REPUBLIKy patříte. REPUBLIKA nekličkuje jak
to ostudně dělá SMĚR.

Ježíš Kristus2024-03-07 18:45:47
Však jsme tu už dávno na IV debatovali, že jestli jde Džudit kandidovat za SMER, když
stále sekundovala jejich členům a spolu s nimi jezdila na různá setkání s lidmi. Pak se
ukázalo, že kvůli poslaneckému mandátu v NR SR to nedělá, dokonce ani kvůli
nějakému teplému místečku na ministerstvu, nicméně stačilo si chvíli počkat a už je
jasné, co je ve věci.
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Hlodavec IV2024-03-07 16:43:34
Cituji Fica 2:35 "Monika Benová, která si svými postoji vybudovala svoji pozici a respekt." a
pak jsi přetřel oko.. Měl jsi přetřít obě nad touto osobou a také zpocené čelo. 

 Ano její hlasování vzbuzuje respekt a hlavně pozornost lidí. Morální hnůj...

Hlodavec IV2024-03-07 17:04:35
Najlepší vtip Ficovej tlačovky 18:33: " Pán redaktor, nemôžete meniť základné postuláty
svojej politiky." SR do jadra EU- ďalší postulát, koľko postulátov Fico už vystriedal od
čias Mečiara? A Judi sa postaví za tykýchto ľudí-je mi do plaču.

 Páčili sa mi novinári-ani jedna otázka k téme kandidátov a riešia zahraničnú politiku, toto
je úroveň médií -blee...

Hlodavec IV2024-03-07 18:12:52
Ku Kalimerovi, čo má ešte škrupinu z vajca na hlave sa radšej ani nebudem
vyjadrovať a bachyňa Nevieďalej? Už tam chýba len Čaputová-napíšete čo má
prečítať a je na kandidátke. Tieto voľby budú zábava. 

 Nič ale nezmení fakt, že sme stále Burlaki na Volge a ťaháme svoju loď.

Hlodavec IV2024-03-07 18:18:53
Eej uchnem...Eej uchnem...

Jesus Christ2024-03-07 18:53:47
No, vyzerá to tak, že niekto drží Fica riadne za vajká, keď je Beňová
stále na kandidátke. Čo na neho Fedor má?

Rado Hanák2024-03-07 19:10:57
Priateľu je len málo ľudí, ktorí dokážu debatovať sami so sebou...

Jaj Bolito2024-03-07 19:11:57
:)))

Milan Mašcuch2024-03-07 18:28:34
Fica ale teraz čaká dôležitejšia úloha a tou je ako zdiskreditovať JUDr. Harabina.

Hlodavec IV2024-03-07 18:34:03
Aaale Milan a prečo by to robil, keď má Smer s Hlasom podľa prieskumu dostatok na vládu
bez SNS. Keď máš podporu-nie je čo riešiť.

Milan Mašcuch2024-03-07 18:42:03
Prosím brať prieskumy s rezervou. Stačí pozrieť do minulosti.

Hlodavec IV2024-03-07 18:47:40
Aaale Milan,veď prieskumy robí opozícia. Daj si spraviť u Baráneka, Polis to istí.



5/7

MARTIN Sýkora2024-03-07 18:28:54
A tá opica Šimečka chodí stvat a obkydavat na Slovensko na všetky strany .

 

Watch Video At: https://youtu.be/8R0K35pAYd4

Anton Blahovič2024-03-07 18:35:38
Pan premier by mal prerusit vztahy aj s EU. Nech si nechaju svoje peniaze.

Hlodavec IV2024-03-07 18:43:37
Pevné ukotvenie SR v Nato a EU je hlavným bodom oboch vládnucich strán Smer a Hlas.
Mám pocit, že poniektorí tu žijete stále v ilúzii, že pán premiér by mal, no nemal, nemôže a ani
nechce. SR nie je schopná z vlastných peńazí dokončiť ani dialnicu Ba -Ke.

Anton Blahovič2024-03-07 18:39:01
Ak pojdes Lubos do toho liberalno fasistickeo Bruselu prestanem mu lajkovat statusy.

Milan Mašcuch2024-03-07 18:49:03
SMERu vôbec nejde o ochranu záujmov Slovenska v Bruseli. Ide práve o poslušné
presadzovanie jeho záujmov pod rúškou boja za suverenitu Slovenska, ktorú zrádzajú
každým svojim rozhodnutím (zelený údel, podľa Kaliňáka štandardná okupačná zmluva s
USA, dotovanie zbrojárskych firiem posielajúcich zbrane a muníciu na Ukrajinu, poslušný
súhlas platiť výpalné Bruselu za každého neprijatého ilegálneho imigranta). Čo rozhodnutie, to
zrada záujmov SR. A toto majú presadzovať SMERom navrhovaní kandidáti.

https://youtu.be/8R0K35pAYd4


6/7

Noro Arogantny2024-03-07 18:48:36

Povedzme si to otvorene! Slovenski europoslanci nic v EU parlamente neznamenaju a ani
nezmozu. To je fakt. O Judite som som od zaciatku tvrdil ze je latentna smeracka. Hadam ste si tu
vy dezolati svedkovia infovojnovi a svedkovia lichtnerovi nemysleli ze Lassakovej ide o blaho
slovenskeho naroda :-)

Slovac je najjednoduchsie volebne manipulovatelny narod na svete! Judita je ako pravnicka nula,
nic nedokazala a ani nikdy nedokaze. Ide vsetkym len o plat a euro dochodok.

Ja nebudem nikoho volit v eurovolbach lebo to je uplne zbytocne. 
 PS: dajte mi ktokolvek vediet co ktory slovenski europoslanec dokazal pre Slovensko, slovaka

vybavit, zabezpecit alebo zmenit.
Milan Mašcuch2024-03-07 18:52:12
I keď zásadne súhlasím, nehodlám nechať svoj hlas ľadom. Budem voliť kandidátov
REPUBLIKY.

Jesus Christ2024-03-07 19:01:12

Lívia si podporu zaslúži, pretože sa postavila voči libtardom v mladom veku ako
Johanka z Arku a dosť si za to vytrpela. Avšak Republika na čele s Uhríkom,
Mazurekom, Sujom a Ďuricom pred nedávnom ukázala, že ich strana je len
marketingový grc.

Najskôr Líviu vylúčili z kandidátnej listiny do NR SR, ešte nejaká suka, ktorá fajčí Ďuricu
mudrovala, že je na to veľmi mladá a teraz je to akože v poriadku, keď sa trepe priamo
do EP bez skúseností na národnej politickej scéne?

REPUBLIKA je strana farizejov a lokajov. Takže nič nové, čo by zorientovaného voliča
dokázalo šokovať.

Jaj Bolito2024-03-07 19:06:33
dobrá poznámka! asi za ten polrok riadne zostarla:)))

Jesus Christ2024-03-07 18:52:30
No, tak to si ju špinavo opľul, pretože stačí sa poriadne pozrieť, aké informácie z EÚ
vyhrabala a vytiahla na svetlo. No a ohľadne jej veľkej kooperácii so SMERákmi sme tu
debatovali v minulosti viacerí a už vtedy sme predpovedali, o čo jej ide a kam to SMERuje.

Noro Arogantny2024-03-07 18:55:07
www.inenoviny.sk

Jesus Christ2024-03-07 19:06:05
Moje hovná majú väčšiu relevanciu, než tie grcky, čo sú tam napísané a odkazy na
Aktuality a Denník N to úplne zaklincovali.

Jaj Bolito2024-03-07 19:08:13
písal som mu to 3x, ale furt to sleduje(ten odpad)

https://www.inenoviny.sk/kto-to-je-judita-lasakova/
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Hlodavec IV2024-03-07 19:02:46
Myslím, že si jej trochu moc naložil, ona má problém s fašistami, tak svojho času nazvala
Ľsns a preto nemohla kandidovať za nich alebo Republiku, tak volila menšie zlo zhnitý Smer.
Keby uvažovala s IV, tak by ten môj návrh okolo Rostasa a nezávislej aj novovzniknutej pol.
strany zobrali-príp. iné riešenie, ale nezávislé.Tu nejde o spájanie, ide o presadenie sa. Tu
konceptuálne nikto nemyslí, koryto je silné afrodiziakum !!!

Jesus Christ2024-03-07 19:08:19

Čo má niekto robiť, ak chce ísť do politiky? Musí sa niekam nanominovať a Džudit
vsadila na SMER bez HLASu.

Tak ako u kandidátov SNS, mňa bude zaujímať jej robota, nie to, cez koho sa do EP
dostane.


